
Protokół Nr XIV/14/2025 

z XIV sesji Rady Powiatu Lubańskiego 

z dnia 24 kwietnia 2025 roku 

 

godz. rozpoczęcia: 1007                                                                                           godz. zakończenia: 1137     

 

Miejsce: Starostwo Powiatowe w Lubaniu. 

 

Otwarcia XIV Sesji Rady Powiatu Lubańskiego zwołanej na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, dokonała pani Halina Białoń – Przewodnicząca Rady Powiatu 

Lubańskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego poinformowała radnych i zebranych gości o tym, iż zgodnie z 

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady rady powiatu są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo 

przyjęty.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodnicząca 

Rady Powiatu Lubańskiego przedstawiła porządek obrad w następującej kolejności:    

 

1. Część uroczysta. 

2. Przyjęcie protokołu z XIII (13) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

3. Składanie interpelacji i zapytań. 

4. Informacja dotycząca stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych. 

5. Informacja dotycząca stanu technicznego i utrzymania dróg wojewódzkich. 

6. Sytuacja NZOZ Łużyckie Centrum Medyczne – realizacja Planu Naprawczego. 

7. Podjęcie uchwał. 

8. Informacja Starosty o działalności Zarządu, w tym z wykonania uchwał Rady Powiatu Lubańskiego. 

9. Wnioski i oświadczenia. 

10. Komunikaty. 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 16 osób 

obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.      

Przystąpiono do realizacji punktu 1.  

Ad 1. 

Część uroczysta. 

Przyznanie nagród dla sportowców i trenerów osiągających wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie 

sportowym, międzynarodowym i krajowym.  

Starosta Lubański Zbigniew Zjawin uhonorował lokalnych sportowców za ich wybitne osiągnięcia w 

krajowym i międzynarodowym współzawodnictwie sportowym w roku 2024. 

Laureaci otrzymali nagrody pieniężne oraz dyplomy uznania, będące wyrazem podziękowania za promowanie 

Powiatu Lubańskiego poprzez sport.  

W gronie nagrodzonych znaleźli się: 

Michał Dziedzic i Filip Moryto  z UKS ORKA LUBAŃ, których do sukcesów poprowadzili trenerzy Paweł 

Kusiak i Adam Musiał. 

Julia Budzińska, Stanisław Chlastawa, Zofia Gryganiec, Fryderyk Haik, Amelia Jędrych, Kaja Latkowska, 

Maciej Manikowski, Filip Pierzak i Nadia Szober z Akademii Sportu PRIME Lubań, trenujący pod okiem 

trenera Tomasza Podbuckiego. 

Zawodnicy Klubu Sportowego BOJAN BOKS LUBAŃ Maksymilian Grobel, Tymon Kędzior, Zofia Murias, 

Oliwier Pędlowski oraz Liliana Wróblewska, których opiekunami są trenerzy Wiesław Bojanowski i Tomasz 

Kowalczuk. 

Antoni Ksej reprezentant Jeleniogórskiego Klubu Karate „OYAMA”. 



Filip Suliński, Patrycja Iwaniec, Julia Kirkowska, Aleksandra Labiszak, Marcin Labiszak, Nissi Małaszewska, 

Izabela Rutkowska, Mateusz Sztuba, Stanisław Wickel, Kewin Wolski i Szymon Wolski z Ludowego 

Uczniowskiego Klubu Sportowego Kwisa Leśna, trenowani przez Jacka Sztubę i Bogadana Sztubę. 

Robert Kendzia z Lubelskie Perła Polski Cycling Team 

Konstancja Jurek zawodniczka Sekcji Lekkoatletycznej GKS „Olsza” Olszyna. 

 

Przerwa 10:23 

Po przerwie 10:28 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 16 osób 

obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.      

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z XIII (13) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego poinformowała radnych o tym, iż zgodnie z 

§ 20 ust. 1 Statutu Powiatu Lubańskiego w głosowaniu jawnym radni głosują przez podniesienie ręki oraz 

równoczesne naciśnięcie przycisku elektronicznego urządzenia do liczenia głosów, które umożliwia 

sporządzenie imiennego wykazu głosowań. 

 

Przystąpiono do głosowania nad protokołem z XIII (13) Sesji Rady Powiatu Lubańskiego. 

 

Liczba głosów „za” –   16                                                                                                                                                                                                      

Liczba głosów „przeciw” –  0                                                                                                                                         

Liczba głosów „wstrzymuję się” –  0                                                                                                                                    

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Halina Białoń, Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil 

Glazer, Waldemar Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Jan Surowiec, 

Edward Smusz, Michał Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (1): 

Wojciech Zembik. 

 

Wobec nie wniesienia żadnych uwag do protokołu z XIII (13) sesji Rady Powiatu Lubańskiego, przy 16 

głosach „za” protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 

Składanie interpelacji i zapytań. 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania. 

 
Z powodu spóźnienia pana Piotra Sujeckiego Zastępcy Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Powiatowych 

w Lubaniu przystąpiono do realizacji punktu nr 6. 

 
Ad 6. 

Sytuacja NZOZ Łużyckie Centrum Medyczne – realizacja Planu Naprawczego. 

Pani Anna Płotnicka-Mieloch Prezes NZOZ Łużyckiego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Lubaniu 

przedstawiła aktualną sytuację szpitala powiatowego. 
W/w informacja w załączeniu do protokołu.  

 

Do obrad dołączył pan Piotr Sujecki Zastępcy Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Powiatowych w Lubaniu. (10:33) 

 

Pani Halina Białoń Przewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego przekazała prowadzenie obrad dla pani Beaty Czeczot 

Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Lubańskiego. (11:02) 

 



Powrócono do punktów 4 i 5 porządku obrad. 

Ad 4 i 5. 

Informacja dotycząca stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych. Informacja dotycząca stanu 

technicznego i utrzymania dróg wojewódzkich. 

Pan Piotr Sujecki Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Powiatowych w Lubaniu przedstawił 

informację dotyczące stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych oraz wojewódzkich. 
W/w informacje w załączeniu do protokołu.  

 

Dyskusja: 

Radny pan Michał Szmigiel: „Takie krótkie pytanie odnośnie drogi 24-52D Siekierczyn-Rudzice, ponieważ 

przed chwilą pan powiedział, że planowane są tam prace. Ja chciałbym zapytać, czy istnieje możliwość, aby 

doraźnie uzupełnić ubytki, które występują na poboczu, ponieważ mieszkańcy zarówno Rudzice, jak i 

Siekierczyna oraz inni, którzy tam przejeżdżają, przejeżdża tamtędy między innymi autobus szkolny, 

zgłaszają, że po prostu przy wymijaniu się, kiedy samochody jadą z dwóch kierunków wpadają w te dziury i 

jest to bardzo niekomfortowe. Prosiłbym także o informację na temat możliwości wykoszenia poboczy w 

tamtym miejscu, ponieważ przy zjeździe do miejscowości Rudzica droga bardzo zarasta i również przy 

wymijaniu się w dwóch kierunkach ruchu jest po prostu to utrudnione. Samochody rysują się o gałęzie. 

Dziękuję uprzejmie.” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „To znaczy tak jak powiedziałem tutaj wniosek jest jakby priorytetem, 

mamy w pierwszej kolejności Przylasek, w drugiej jakby na drugiej pozycji jest Siekierczyn-Rudzica 

przebudowa. Oczywiście remonty cząstkowe zostały skończone na drogach wojewódzkich, dlatego teraz 

wprowadzimy obecnie remonty cząstkowe na drogach powiatowych, także jakieś ubytki będą uzupełnione na 

bieżąco. Tutaj podczas realizacji przez gminę Siekierczyn, była kanalizacja prowadzona, to też te pobocze 

częściowo zostały zniszczone. Oczywiście częściowo przez powódź, częściowo przez wykonawcę robót były 

uzupełniane. Także po zakończeniu remontów cząstkowych. będziemy starać się sukcesywnie uzupełniać te 

pobocze. Co do ścinki do koszenia, czy ścinki krzaków, to mówię, po ukończeniu robót bieżących związanych 

z remontami cząstkowymi, od miesiąca maja startujemy tu z koszeniem, czyli będziemy kosić, malować, 

ewentualnie na bieżąco ta wycinka krzaków będzie prowadzona.” 

Radna pani Liliana Czerwińska: „Ja może się nie orientuję dokładnie w tym, które drogi są powiatowe tak do 

końca, ale interesuje mnie droga, która łączy Lubań i Radogoszcz, bodajże, za cmentarzem, ponieważ tam te 

ubytki są w takim dosyć bardzo opłakanym stanie i droga uszkadza samochody.” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „To znaczy tak, no jest droga oczywiście wojewódzka 357, tak, my 

realizujemy zgodnie z tym co tutaj mamy uzgodnione z panią inspektor. Jakby sama inwestycja dotycząca 

przebudowy całej nawierzchni, no to już jest pod DSDiK Wrocław, tak. My nie jesteśmy inwestorem 

zastępczym, nie mamy chwili obecnej tutaj takich jakby zobowiązań, porozumień. Byliśmy jednokrotnie 

jakby. Tutaj może trwają prace co do centrum miasta przebudowy, ale na tamtym odcinku jeżeli zajdzie taka 

sytuacja, że będziemy mieli jakieś oszczędności finansowe w związku z bieżącym utrzymaniem, tak, że nie 

wyrobimy jakby całości tej puli, to jesteśmy w stanie podjąć takie rozmowy, żeby wykonać część drogi w 

przebudowie w całej szerokości położenia nowej nawierzchni, tak, na jakimś odcinku. W miarach tych ile 

środków po prostu pozostanie. W chwili obecnej to są tylko remonty cząstkowe zgodnie z uzgodnieniami z 

Panią Inspektor. Prace bieżące.” 

 

Radny pan Kamil Glazer: „Ulica Starolubańska. Droga jest w stanie fatalnym, należy do powiatu. To nie tylko 

moje zdanie, ale również mieszkańców, że jest ona ważna pod względem bezpieczeństwa dla mieszkańców, 
ponieważ jeśli coś się wydarzy na drodze z Zaręby do Lubania, to to jest naturalny objazd. I pytanie brzmi, 

czy jest planowany jakikolwiek remont tej drogi w najbliższym czasie? bo samo połatanie dziur niewiele tam 

daje. Dziury są duże i pytanie brzmi, czy jako Zarząd Dróg planujecie modernizację tej drogi w najbliższych 

latach? Drugie pytanie to jest o ulicę Kombatantów i Mickiewicza, ponieważ w tym zestawieniu jest napisane, 
że ulica Mickiewicza jest częściowo do przebudowy, więc chciałem się zapytać o fragment, który jest do 

przebudowy. Czy to chodzi o most, czy o jakieś inne miejsce? No i chciałem jeszcze zwrócić Panu uwagę, bo 

to jest coś nowego, co zauważyłem na ulicy Kopernika, przy samym KZL-u, jak jest wyniesione przejście dla 

pieszych. to prawdopodobnie z powodu autobusów zaczyna tam się wyrabiać miejsce przy kostkach i za 

chwileczkę mogą się te kostki rozlecieć i będzie problem, więc zgłaszam ten problem zawczasu, póki jeszcze 



można to naprawić.” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „To znaczy tak, z odniesienia do ulicy Sybiraków, Nie jest to droga 

stricte publiczna, nie jest zakwalifikowana do drogi publicznej tylko jest to działka drogowa, tutaj w zarządzie 

starostwa i jakby pozyskanie środków też nie jest tak proste jak na inne drogi. Nie jest dojazdowa do gruntów 

rolnych, mamy ograniczenia także na chwilę obecną. Prowadzimy tam pracę bieżące, czyli uzupełnienia 

nawierzchni czy poboczy. I no nie wiem, ewentualnie możemy się zastanawiać nad przebudową, ale 

powinniśmy tą drogę też przekazać na teren miasta, tak, pod zarząd, bo nie jest to stricte droga publiczna, 
powiatowa, tylko jest to działka drogowa. Także to też nie możemy do niej podchodzić,  tak samo jak do 

innych dróg, bo nie jest zakwalifikowana do drogi powiatowej. To jest ten temat, także na chwilę obecną nie 

jest jakby w planie, tak jak powiedziałem wcześniej, te drogi które mamy obecnie do przebudowy, ta ulica 

Sybiraków na bieżąco będziemy ją utrzymywać w formie bieżącego utrzymania. Co do tutaj przebudowy 

ulicy Mickiewicza oczywiście obiekt to jest inna sprawa tutaj nad przejazdem kolejowym. Jest program 

ponowiony tutaj, był kiedyś program taki na przejścia,  modernizacja przejść dla pierwszych z dojazdami. I 

teraz ponownie jest, mamy dokumentację, którą ogłaszaliśmy, przetarg, do którego nikt nie przystąpił chyba 
dwa czy trzy lata temu i ponowimy to, zaktualizujemy tą dokumentację. To jest na części drogi Mickiewicza 

to jest ze skrzyżowaniem z ulicą Dąbrowskiego. to tutaj ta jest sytuacja. Co do ulicy Kopernika był już 

przegląd gwarancyjny w tamtym roku, gdzie wykonawca robót, bo jeszcze objęta droga jest gwarancją i była 
poprawiona ten akurat właśnie wyniesione przejście przy KZL-u i oczywiście zauważyliśmy, że to jest znowu, 
jest wezwany wykonawca do kolejnego przeglądu gwarancyjnego i w ramach gwarancji po prostu, żeby po 

raz kolejny poprawił to przejście, bo jak widzimy akurat tutaj coś, bo są też inne przejścia na wysokości 

Intermarsza, czy tutaj niżej tak i jakoś powiedzmy nie ma tych uszkodzeń, tutaj ewidentnie coś tutaj 

technicznie po prostu wykonawca musi to poprawić. Także mamy tutaj jakby wezwanego wykonawcę w 

ramach gwarancji do poprawienia tego przejścia.” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego pani Beata Czeczot: „Przepraszam, przed zabraniem głosu 

przez pana Jana Surowca bardzo serdecznie chciałam podziękować pani prezes Łużyckiego Centrum 

Medycznego, panią Annę Płotnicką-Mielioch, ponieważ zgłasza, że jest pilnie potrzebna w pracy zawodowej 

w dalszej części. Także dziękuję bardzo i oddaję głos dla pana Jana Surowca.” 

 

Radny pan Jan Surowiec: „Panie dyrektorze, ja mam pytanie. Jest Pan w okresie obejmowania stanowiska 

głównego, więc nie na wszystko dotąd miał Pan wpływ, ale w materiale, który dzisiaj usłyszeliśmy 

dotyczącym stanu technicznego dróg i stanu utrzymania tych dróg, w materiale jest tylko i wyłącznie 

wyakcentowany ten stan taki techniczny jezdni. Natomiast w Pana wypowiedzi w materiale nie było, tak jak 

i w poprzednich latach nie było, nic o tym, co trapi najbardziej mieszkańców, co już przedmówcy 

sygnalizowali, czyli rowy, gałęzie, pobocza. Nie ma w materiale oceny tego stanu, a problem przecież istnieje. 
Myślę, że Pan go także dostrzega. I pytanie moje, no sztandarowe drogi, o których ciągle wspominam, to jest 

Lubań - Przylasek, już nie mówimy o tym odcinku kopalnianym. Dalej patrząc, jakie tam są pobocza i jak się 

samochody mijają, jakie niebezpieczeństwo. Czy droga przez Grabiszyce? Czy Pan tutaj ma jakieś swoje 

przemyślenia, sugestie, czy w tym stanie rzeczy da się coś zrobić, żeby ten zaklęty, z tego zaklętego kręgu 

wyjść? I druga rzecz, drugie pytanie, czy Powiatowy Zarząd Dróg prowadzi ewidencję zgłoszeń mieszkańców 

dotyczących właśnie tego bieżącego utrzymania, czyli dziury, rowy, gałęzie i pobocza?” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „Może w kolejności odpowiem na to drugie pytanie. Ewidencja 

prowadzona jest taka, że jeżeli ewentualnie ktoś się zgłasza bezpośrednio, od razu jest udzielana odpowiedź, 

tak, zgodnie z KPA. Także jakby taki typowy rejestr jest, jest wpływ na dziennik, są udzielane odpowiedzi i 

po prostu ktoś, kto się zwraca zostaje poinformowany jakby o naszych działaniach z bieżącego utrzymania 

dróg. Pozostały jakby tutaj odpowiedzi na pierwsze pytanie. Oczywiście realizujemy szereg zadań z bieżącego 

utrzymania, tak, remonty cząstkowe, oznakowania poziome, znaki uzupełnienia poboczy też staramy się na 

bieżąco. Co do odwodnienia też wszystkie przebudowane drogi mają odmulony rowy. Jeżeli jest sytuacja taka, 

że są przetkane jakieś przepusty, no to staramy się to udrażniać na bieżąco. Tylko też musimy sobie zadać 

pytanie, że jeżeli dysponujemy takim budżetem i jeżeli pochłania on większość na remonty cząstkowe, na 

koszenia, na oznakowania poziome pionowe i inne rzeczy, dlatego ja chętnie będę uzupełniał te pobocze, jak 

dostanę środki zewnętrzne i oczywiście ja nawet mogę je zlecać, bo to dla mnie nie jest problem. Tylko jeżeli 

dostanę takie środki na usypywanie tych poboczy. Wszystkie środki na przebudowę drogi uzyskujemy z 



dotacji, tak? To są środki zewnętrzne, to nie są środki powiatu. Teraz będziemy mieli przebudowę dróg 100%, 
tak, dotacji. Obecnie 80 do 20. Także mosty też są przebudowane 100%. To nie są środki powiatu, to są środki 

zewnętrzne, o które stara się powiat. Dlatego, tak jak powiedziałem, ja mogę usypać wszystkie pobocze, które 

zostały wypłukane po powodzi. Nawet mogę to zlecać. Tylko proszę mi udostępnić środki na to.” 

 

Radny pan Jan Surowiec: „Panie dyrektorze, ad vocem. Nie jest to satysfakcjonujący dla mnie prognostyk 

rozpoczynania przez Pana pracy, bo stara zasada mówi, nie szukamy, nie pokazujemy, jakie są przeszkody, 
tylko szukamy sposobów na rozwiązanie. Jeżeli Pan mówi, jak będę miał pieniądze, to zrobię. No to proszę 

Pana, trzeba się o to starać. Ja nie słyszałem dotąd, żeby PZD wystąpił dokładnie, że niepokoi nas sytuacja, o 

których mówiłem, ten zakres czy ten i ten, chcemy zrobić ten a ten, bo jest najpilniejszy, bo grozi 

mieszkańcom, na ten cel potrzebujemy, bo nie możemy i tak. Nie ma. Odpowiedź pana poprzednika i pana 

jest dzisiaj właśnie taka. Jak będę miał pieniądze, to się zrobi. I druga rzecz. Ewidencja, o której pytałem. 
Wiem, o czym mówię. Wasz system, na zasadzie Kowalski napisze wniosek, a Wy udzielacie odpowiedzi. 

Sam takich mam pęczek, że jak się da, to się zrobi. Mamy to na uwadze, jest to ważne, wiemy, ale na razie nie 

możemy. I koniec, i do lamusa, a dziura czy gałęzie konary dalej wiszą, więc to jest żadna odpowiedź. 
Natomiast myślę, że w ramach zarządu, w ramach kontroli potrafimy wyegzekwować to, żeby była jakaś 

odpowiedzialność i ciągłość w załatwianiu sprawy. Jeżeli drzewo jest suche i trzeba ściąć, jeżeli jest ewidentne 

niebezpieczeństwo dla komunikacji, to musi być to zrobione. Ta odpowiedź powinna być, postaramy się 

zrobić za trzy miesiące, za cztery, nie wiem, za rok, ale nie na zasadzie, jak się da, to się zrobi. Bo takie na 

okrągło odpowiedzi otrzymujemy.” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „Tylko, że część jest tych robót robiona. To nie jest tak, że nic nie jest 

robione. Mogę Panu przedstawić, ile drzew zostało wyciętych, jeżeli Pan sobie tego życzy. I to nie jest tak, że 

też nic nie uzupełniamy, nic nie wycinamy, nic nie uzupełniamy poboczy. Pan będzie miał swoje argumenty. 
Ja mogę przedstawić swoje, które uzupełniliśmy podczas inwestycji i na bieżącym utrzymaniu.” 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego pani Beata Czeczot: „Wpłynęło do Państwa z Urzędu 

Miejskiego w Leśnej pismo z prośbą o działania mające na celu poprawę bezpieczeństwa przy szkole 
podstawowej. I był taki wniosek, taka prośba, aby zastosować przy szkole tablice świetlne, tzw. radarowe 

wyświetlacze prędkości. I czy mógłby Pan powiedzieć, jaka była odpowiedź udzielona przez Państwa?” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „Tutaj w obrębie szkoły podstawowej na Smolniku jest ograniczanie 

prędkości do 30 km na godzinę. Tak, są barierki tutaj przy chodnikach. Nie wystąpiliśmy do Komendy Policji 

o wykaz jakichś kolizji czy wypadków drogowych, także na tym odcinku przez ostatnie lata nie było żadnej 

kolizji, żadnych wypadków drogowych. Kierujący muszą dostosować się do wprowadzonych ograniczeń o 

znakowaniu pionowym, także jeżeli ktoś nie przestrzega przepisów, także no my nie mamy na to wpływu, tak. 

My nie możemy nakładać mandatów jako Powiatowy Zarząd Dróg. I w chwili obecnej nie mamy środków 

przewidzianych na ustawienie znaku interaktywnego, który ponowi oznakowanie pionowe. Pionowe 

oznakowanie mówi o tym, że ma być, jeżeli jest ograniczenie do 30 kilometrów na godzinę, jest oznakowanie 

Agatka, są dzieci. Także jest oznakowanie pionowe zgodnie tutaj wprowadzone przy szkole podstawowej, 

żeby zwrócić tą bezpieczeństwo większe dla kierujących. Każdy też powinien mieć taką świadomość jako 

kierujący o zachowaniu należytego bezpieczeństwa w obrębie szkoły. Zgodnie z wprowadzanym 

oznakowaniem pionowym istniejącym. Wprowadzenie dodatkowego oznakowania interaktywnego nic tutaj 

nie zmieni.”  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego pani Beata Czeczot: „Dobrze, to jest Pana ocena i jeszcze 

mam takie przypomnienie. Składałam interpelację, prośbę do Państwa i stwierdziliście Państwo, że na wiosnę 

podejmiecie działania odnośnie pomalowania tych barierek przy szkole to tak chciałam przypomnieć.” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „Dobrze, to tak jak mówiłem, no wszystkie malowania tutaj po 

weekendzie majowym, tak samo oznakowanie poziome ruszy po długim weekendzie w maju.” 

 

Wicestarosta pan Konrad Rowiński: „Ja chciałem dwa słowa na temat ulicy Starolubańskiej, bo Pan radny 

Kamil Glazer wielokrotnie zgłaszał ten problem i już kilka razy o tym słyszeliśmy, ale Pan był też radnym 

miejskim w poprzedniej kadencji i doskonale zna Pan ten problem. Ja tylko przypomnę, że Starolubańska 



właściwie kończy się lub zaczyna od strony Zaręby, tam przy kopalni i 200 metrów, mierzyłem to, należy do 

miasta. Później jest około 800-900 metrów, jest grunt, grunt Skarbu Państwa. Nie jest nawet grunt powiatowy, 

tylko Skarbu Państwa i w 100 %, jeżeli chodzi o kategorię dróg, no to nie jest to droga absolutnie powiatowa, 

tylko typowo miejska droga. Po tych 200 metrach, jak mówiłem, 800 metrów do mostku, w kierunku Lubania, 

to jest grunt Skarbu Państwa, tam jest przed mostkiem, jest takie małe odgałęzienie, to jest też droga miejska, 

Starolubańska i za mostkiem w kierunku Zawidowskiej też jest droga miejska, nazywa się Starolubańska i ona 

się rozgałęzia na prawo i na lewo, i to też jest ulica Starolubańska. Tak więc, reasumując, myśmy próbowali 

to przekazać w poprzedniej kadencji, co się nie udało. Sygnalizowaliśmy miastu, oczywiście Lubań, bo jak 

mówię, jeżeli chodzi o kategorię, o definicję, jest to typowa droga miejska, która rozpoczyna się drogą miejską 

i kończy się drogą miejską, natomiast my mamy środek, który jest enklawą i oczywiście będziemy starać się 

to już z nowym burmistrzem i nowymi władzami Lubania rozmawiać, żeby ją przekazać. Jak mówię, ja 

rozumiem, że miasto przez ostatnie lata nie chciało mieć kłopotu i zadawać samo sobie pytanie, czy ta droga 

zostanie naprawiona, ale rzeczywiście jest to kłopot. Tam jest pas drogowy, ale grunt jest skarbu państwa. My 

nie jesteśmy w ogóle, nie dość, że kategoria drogi nie jest to droga powiatowa, to jeszcze grunt pod drogą nie 

jest naszą własnością.” 

 

Radny pan Kamil Glazer: „Chciałem zauważyć, że jak byłem dwie kadencje radnym Rady Miasta to 80 

procent tej drogi wyremontowaliśmy. Nie będę teraz wchodził w dyskusję co, jak i dlaczego miasto nie doszło 

z powiatem do porozumienia o przekazaniu. Jest to teren powiatu, więc sygnalizuje problem zgłoszony przez 
mieszkańców. Będę go również sygnalizował nowemu burmistrzowi Lubania.” 

 

Radny pan Edward Smusz: „Trwa remont drogi Świecie- Pobiedna i tu mam dwa pytania. Pierwsze, na jakim 

odcinku będzie ten remont przeprowadzony? I drugie pytanie, jeżeli będzie potrzeba wyłączenia drogi 
całkowicie z ruchu, to w jakim, to którędy będzie prowadzony objazd pojazdów?” 

 

Z-ca Dyrektora PZD pan Piotr Sujecki: „To znaczy tak, no to jest droga wojewódzka, tak. Nie wiem dlaczego 

nie ma tutaj przedstawicieli DSDiK, bo to nie jest utrzymanie bieżące, które mamy zawarte w porozumieniu, 

tylko to jest inwestycja. Dlatego tutaj należy się zwrócić do przedstawicieli DSDiK, tak, do Pani Inspektor, 

której dzisiaj nie ma, także to nie jest bieżące utrzymanie, na które jakby mogę się wypowiedzieć, tak, zgodnie 

z zawartym porozumieniem. My nie prowadzimy tego, tej inwestycji, nie jesteśmy inwestorem zastępczym, 

nie jest to bieżące utrzymanie, tylko to jest stricte po prostu inwestycja DSDiK Wrocław.” 

 

 

Pani Beata Czeczot Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego sprawdziła qworum radnych – 

15 osób obecnych wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, przy którym może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Lubańskiego.      

 

Ad 7. 

Podjęcie uchwał. 

 

1.w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Lubańskiego 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju - pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 15                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil Glazer, Waldemar 

Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan Surowiec, Michał 

Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (2) 

Halina Białoń, Wojciech Zembik. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

2.w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Lubańskiego na 2025 rok. 

 

Opinia Komisji Finansów i Rozwoju – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 15                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil Glazer, Waldemar 

Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan Surowiec, Michał 

Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (2) 

Halina Białoń, Wojciech Zembik. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

3.w sprawie przekazania przez Powiat Lubański środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji 

Komendy Wojewódzkiej Policji we Wrocławiu z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla 

Komendy Powiatowej Policji w Lubaniu. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Środowiska – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 15                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil Glazer, Waldemar 

Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan Surowiec, Michał 

Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (2) 



Halina Białoń, Wojciech Zembik. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

4.w sprawie : przyjęcia Sprawozdania z realizacji „Powiatowego Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Lubańskiego na lata 2023-2026” za okres 2023-2024.. 

 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Środowiska – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 15                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil Glazer, Waldemar 

Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan Surowiec, Michał 

Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (2) 

Halina Białoń, Wojciech Zembik. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

5.w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu psychologiczno-terapeutycznego dla osób stosujących 

przemoc domową na lata 2025-2030”. 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

Opinie pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego – pozytywne. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Liczba głosów „za” – 15                                                                                                                                                                                           

Liczba głosów „przeciw” – 0                                                                                                                                                 

Liczba głosów „wstrzymuję się” – 0                                                                                                                                       

W/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Beata Czeczot, Liliana Czerwińska, Magdalena Czuchryta, Agnieszka Furmańska, Kamil Glazer, Waldemar 

Kwiatkowski, Bartosz Łasica, Jacek Miedziński, Konrad Rowiński, Edward Smusz, Jan Surowiec, Michał 

Szmigiel, Joanna Wilczyńska-Doliba, Lesław Zelik, Zbigniew Zjawin. 

NIEOBECNI (2) 

Halina Białoń, Wojciech Zembik. 

 

 



Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania nad przedmiotową uchwałą stanowi załącznik do protokołu.                              

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8. 

Informacja Starosty z działalności Zarządu, w tym z wykonania uchwał Rady Powiatu Lubańskiego. 

Pan Zbigniew Zjawin Starosta Lubański złożył w formie pisemnej sprawozdanie z pracy Zarządu za okres od 

14.03.2025 r. do 09.04.2025 r. oraz sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu Lubańskiego za miesiąc 

marzec 2025 r. Sprawozdania zostały przesłane Radnym na indywidualne skrzynki e-mail.                       

Do przedłożonych informacji  nie było pytań. 

 

W/w informacje w załączeniu do protokołu.  

 

 

Ad 9. 

Wnioski i oświadczenia. 

 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły wnioski i oświadczenia. 

 

Ad 10. 

Komunikaty. 

 

I. Pani Beata Czeczot Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego poinformował Radnych o tym, iż: 

 

• planuje się XV (15) Sesję Rady Powiatu Lubańskiego na dzień 29 maja 2025 r. o godzinie 10:00          

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Lubaniu. 

• radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń majątkowych za rok 2024 w terminie do 30 kwietnia 

2025 roku . 

• tematem wiodącym planowanego porządku obrad XV (15) sesji Rady Powiatu Lubańskiego będzie: 

1. Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Policji oraz informacja o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego. 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

3. Przygotowanie struktur powiatowych do działań w sytuacjach kryzysowych oraz ocena 

zabezpieczenia przeciwpowodziowego powiatu. 

4. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu. 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego 

powiatu. 

6. Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

7. Informacja o działalności delegatów do: Związku Powiatów Polskich oraz Stowarzyszenia Gmin 

Polskich Euroregionu „Nysa”. 

 

II. Pan Bartosz Łasica Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Lubańskiego poinformowała radnych o terminach 

posiedzeń stałych Komisji Rady Powiatu Lubańskiego w miesiącu maju 2025 r.: 

 

• Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  – posiedzenie odbędzie się w dniu 27.05.2025 r.                       

o godzinie 1430 w Starostwie Powiatowym w Lubaniu 

• Komisja Finansów i Rozwoju – posiedzenie odbędzie się w dniu 27.05.2025 r. o godzinie 1430                                   

w Starostwie Powiatowym w Lubaniu, 



• Komisja Bezpieczeństwa, Infrastruktury i Środowiska – posiedzenie odbędzie się w dniu 

27.05.2025 r. o godzinie 1430 w Starostwie Powiatowym w Lubaniu, 

• Komisja Rewizyjna - posiedzenie odbędzie się w dniu 27.05.2025 r. o godzinie 1500 w Starostwie 

Powiatowym w Lubaniu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Lubańskiego zamknęła 

obrady XIV Sesji Rady Powiatu Lubańskiego, zwołanej na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym.  

 

Protokolant:                     Prowadzący obrady: 

Przewodnicząca Rady Powiatu 

Lubańskiego 

 

Katarzyna Cholewińska       Halina Białoń  


